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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2023/24:189 Cykelbidrag till barn med funktionsnedsättning

Alla barn förtjänar en aktiv fritid och deltagande i samhället på likvärdiga 
villkor. Att komma ut och cykla är viktigt för folkhälsan och individers 
välmående. Men för barn med funktionsnedsättning innebär en cykel som är 
anpassad efter deras behov en väldigt hög kostnad.

I vissa delar av Sverige finns stöd för inköp av sådana cyklar för att ge alla barn 
bättre förutsättningar att komma ut och röra på sig oavsett familjens 
ekonomiska situation.

I Ovanåkers kommun har det här uppmärksammats av en engagerad elev i 
skolan som skrivit en uppmaning till regionens politiker att införa ett stöd till 
barn med funktionsnedsättning. Men problemet är också större än bara i 
Gävleborg.

Vi vill att Sverige ska vara ett tillgängligt och jämlikt land oavsett var man bor. 
Därför kan det vara viktigt att se över möjligheterna att ge alla familjer i 
Sverige möjligheten till stöd för hjälpmedel som cykel.

Med anledning av det ovan vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson 
Grönvall:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder för att ge alla barn med 
funktionsnedsättning i Sverige tillgång till en aktiv fritid genom exempelvis ett 
cykelbidrag, och om inte, varför?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-29
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


